
 

Interpellation 

 

Den 20 juni 2022 lämnade Mp in en motion  och föreslog att 
Kommunfullmäktige ger förvaltningen i uppdrag att ta  fram riktlinjer för hur 
ljusföroreningar ska hanteras. 

Snabbt kom motionssvaret   med ett beslut att motionens ambition ska 
genomföras. 

Vår fråga är nu: 

Vad har hänt med avsikten att minska ljusföroreningar och främja biologisk 
mångfald ? Har det hänt något så vill MP  veta vad det  är som  har hänt ? 

 

Ulricehamn den   22 jan 2025 

Kerstin Berggren ,MP 


